
 
 

MØTEREFERAT 
 
Ungdomsrådet ved Universitetssykehuset Nord-Norge (UNN) 

__________________________________________________________________________________ 
 
Møtedato:  Fredag 25.04.2025 kl.16.00-20.00 
Møtested:  Fysisk møte – UNN Breivika, møterom G-914 – PET-senteret. 
 
Til stede:   
Helena Andersen       Leder 
Solveig Therese Lakseide     Nestleder 
Johanne-Kristine Mortensen     Medlem 
Nigar Zeynalli       Medlem 
Andrine Hallen       Medlem 
 
 
Forfall:  
Ina Malen Sletten Pedersen     Medlem 
Paul Adrian Lyshaug      Medlem 
Elise Karoline Berg-Olsen     Medlem 
Eline Yttervoll       Medlem 
Niklas Strand-Mikkelsen     Medlem 
 
Referent: 
Koordinator Nikolai Raabye Haugen 
 
Saksliste 
 

UR 08/25 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Innkallingen ble sendt 11.04.25  
 
Vedtak: 
Innkalling og sakslisten er sett igjennom og godkjent. 
 

UR 09/25 Referat fra sist UR-møte – 07.02.24 
 
Vedlagt i innkallingen lå referatet fra UR-møtet i februar.  
 
Vedtak: 
Referatet ble gjennomgått og godkjent, med innspillene som kom med. 
 

UR 10/25 Samhandlingskonferansen 2025 – 30. april kl.1000-1040. 
  
På programmet står det følgende: 
Ungdomsrådet i samtale med Elin og Hans Petter fra TV-serien «Uten 
synlige tegn» Elin Drivenes, overlege Barne- og ungdomsavdelingen, 



Hans Petter Fundingsrud, tidligere overlege, Barne- og 
ungdomsklinikken og ungdommer fra ungdomsrådet i UNN. 
Program finner du her: 
https://www.unn.no/kurs-og-konferanser-for-
helsepersonell/samhandlingskonferansen/ 
 
Diskusjonspunkter under møtet: 

- Tema å snakke om under bolken? Hva ønsker ungdomsrådet å 
belyse sammen med Elin og Hans Petter? 

- Hvordan vil dere legge opp denne bolken? Ønsker og tanker? 
- Hvem ønsker å delta i selve samtalen sammen med Elin, Hans 

Petter og Helena? 
- Hvem ønsker å delta under hele konferansen? 

 
Vedtak: 
Temaer ungdomsrådet ønsker å løfte er følgende: 

- God tverrfaglig kommunikasjon og et helhetlig pasientfokus 
- Overgangen fra barn til voksne. 
- Innspill fra Elin og Hans Petter om de har noen ønsker til 

samtalen. 
 
Helena Andersen deltar på vegne av ungdomsrådet. 
Forberedelsesmøter ble satt i forbindelse med 
Samhandlingskonferansen. 
 

UR 11/25 Felles retningslinjer for ungdomsråd på systemnivå. 
 
En e-post fra koordinator ble sendt den 7.april om felles retningslinjer 
for ungdomsråd på systemnivå. 
Det er viktig at samtlige har lest og gjort seg opp noen tanker om disse 
retningslinjene da man har mulighet til å gi innspill før de blir spikret i 
stein.  
 
Ungdomsrådet går igjennom retningslinjene med de tilbakemeldingene 
de har klare til møtet og lager et samlet innspill. Disse retningslinjene 
bestemmer blant annet hvordan et ungdomsråd på sykehus skal kunne 
drives, samt honoreres blant annet. 
 
Vedtak: 
Innspill som ble gitt under møtet ble tatt med i et samlet som blir sendt 
til Helse Nord. 
 

UR 12/25 Samarbeid med UiT 
 
På handlingsplan til ungdomsrådet står det følgende under punkt 4: 
Delta i relevante fora på UNN og UiT for å fortelle om ungdomshelse og 
ungdomsrådet. 
I den anledning har koordinator hørt med UiT hva som kan være best 
mulig arena for ungdomsrådet å delta på for å gjøre studentene 
oppmerksomme på ungdomsrådet og ungdomshelse.  
 

https://www.unn.no/kurs-og-konferanser-for-helsepersonell/samhandlingskonferansen/
https://www.unn.no/kurs-og-konferanser-for-helsepersonell/samhandlingskonferansen/


Her er svaret ungdomsrådet fikk fra Lina Forslund – Universitetslektor, 
Senter for helsefaglig pedagogisk utvikling ved UiT: 
 
HEL0700 kick-off er et emne som alle helsefaglige 
profesjonsutdanninger tar helt i starten av bachelor-utdanningen. Kick-
offet er planlagt å finne sted den 21. august.  
 
Der har vi blant annet ønske om å få frem pasient/bruker-perspektiv på 
behovet for tverrfaglig samhandling i helsetjenesten.  
Er det aktuelt for dere i ungdomsrådet?  
Eller er det andre tematikker som dere mener er enda viktigere og bør 
løftes i utdanningen av fremtidens helseprofesjonelle? 
 
Vedtak: 
 
Ungdomsrådet er positive til å ha et innlegg om ungdomshelse og et 
helhetlig pasientperspektiv på Kick-offen til HEL0700.  
 
Ungdomsrådet stiller med leder Helena Andersen og koordinator i møte 
med Lina Forslund fra UiT, den 7. mai for å diskutere saken nærmere. 
 
Innspill fra diskusjon under møtet ble tatt med i møte til Lina Forslund. 
 

UR 13/25 Annet pågående arbeid i UR: 
- Barn som pårørende – Invitere Janne Hessen til et møte ila 

høsten 
- Årsrapport 2023/2024 – rapport sees igjennom neste møtet. 
- Ungdomshovedstad 2026 Tromsø 
- Unge og rus – Skal ta kontakt med Geir Hugo Bolle, avd.leder 

Psykisk helse- og rusklinikken 
 
Nytt siden sist: 

- Familiehus – Status 
- UngRettshjelp – Rettighetsquiz  
- Samarbeid mellom UR og BU – Status 
- «Vi fornyer UNN» - status 

 
Vedtak: 
 

- Ungdomshovedstad 2026 
o Ungdomsrådet kontakter Ungdomsrådet i Tromsø for å 

lufte tanken om et arrangement om ungdomshelse 
under Ungdomshovedstaden 2026. 

- Årsrapport 2023/2024  
o Rapporten sees igjennom neste møtet og vedtas. 

- Unge og rus  
o Ungdomsrådet ønsker å høre mer fra Geir Hugo Bolle 

angående unge og rus. Ungdomsrådet ønsker å invitere 
Geir Hugo til helgesamlingen i Narvik i oktober. 

- UngRettshjelp – Rettighetsquiz  
o Ungdomsrådet er positive til å bli bedre kjent med 

UngRettshjelp og vil veldig gjerne at de kommer å 



fortelle om seg selv med en rettighetsquiz basert på 
helse og overgang fra det å være barn til voksen. 

- Samarbeid mellom UR og BU  
o Koordinator deltar som observatør i 

brukerutvalgsmøtene, men om det er noen i rådet som 
er ledig så kan de selvsagt delta på 
brukerutvalgsmøtene.  

o Brukerutvalgets leder ønsker gjerne å delta på et UR-
møte i nærmeste fremtid. 

- Familiehus og «Vi fornyer UNN» 
o Ungdomsrådet ønsker å invitere adm.dir David 

Johansen til neste UR-møte for å få en status på de 
nevnte sakene. Samt bli bedre kjent med adm.dir.  
 

UR 14/25 Ny møtedato for mai og Narvik tur 
 

• Flytting av møtedatoer. 
o Forslag til ny dato. 
o Forslag til saker i mai/juni-møtet: 

▪ Invitere adm.dir for status for «Vi fornyer UNN» 
samt annet snacks vi kan etterspørre om 
ønskelig. 

▪ LMS digitalt – invitere sjef for Digital læring 
Elisabeth Sundkvist for status om LMS 
prosessen 

• Narvik-tur i oktober 
o Grunnet sykdom ble det dessverre ikke gjennomført 

noe Narvik-tur, men ungdomsrådet retter blikket mot 
Narvik i oktober 

o Diskusjonspunkter: 
▪ Dato i oktober og ønsket tidspunkt på dagen for 

møtet. 
▪ Omvisning av Nye UNN Narvik - Furumoen 
▪ Andre ønsker i forbindelse med Narvik-turen. 
▪ Invitere Vibeke Haukeland/Tove Skjelbakken, 

sjef klinikk Narvik og Maria Bostad Dahl - leder 
ungdomspsykiatrien i Narvik. 

 
Vedtak: 
Mai-møtet flyttes til en dato som passer administrerende direktør best. 
Forslagene for dato fra ungdomsrådet til adm.dir er følgende: 

- 30.mai 
- 6. juni 
- 10.juni 

 
Ungdomsrådet ønsker adm. dir orienterer om: 

- «Vi fornyer UNN» 
- Familiehuset – status 
- Andre ting adm.dir mener er viktig for ungdomsrådet å gi 

innspill på. 
 



Ungdomsrådet ønsker å invitere Elisabeth Sundqvist m/ ansatte fra LMS 
for status om prosessen videre for LMS til neste UR-møtet. 
 
Narvik-tur: 
Ungdomsrådet sender forespørsel om en helgesamling i Narvik med 
omvisning til Tove Skjelbakken fra den 3.-5. oktober. 
 
Ungdomsrådet ønsker å ta opp følgende saker under helgesamlingen: 

- Omvisning på Nye UNN Narvik 
- Tove Skjelbakken, sjef for Klinikk Narvik og Vibeke Haukland, 

klinikkrådgiver i Klinikk Narvik. 
- Unge og rus m/ Geir Hugo Bolle 
- Beathe Fridfeldt – avdelingsleder, avdeling sør psykiatri 
- Maria Bostad Dahl – BUP Narvik 

 
UR 15/25 Eventuelt 

 
 Møter datoer for høsten: 

 
Vedtak: 

- 5. september kl.16-20. – UNN Tromsø 
- 3.-5. oktober – Helsamling i Narvik 
- 5. desember kl.16-20. – UNN Tromsø 

 
 


